
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Frank Jonk 
 
Datum indiening vraag: 30-01-2019 
 
Datum verzending antwoord: 11-02-2019 
 

Formulering:  

 
Het platteland valt in toenemende mate ten prooi aan drugscriminelen die oude 
leegstaande panden gebruiken om verschillende vormen van drugs te produceren. 
Het chemisch afval dat hierbij vrij komt is regelmatig terug te vinden in bermen, maar 
tegenwoordig ook op gronden van inwoners. Helaas is de gemeente berkelland hier 
geen uitzondering op. de kosten die hier mee gemoeid gaan vallen in de tientallen 
duizendenden euro’s. 
de subsidieregeling vanuit het rijk werd eind 2017 stopgezet. De provincie 
Gelderland springt vanaf 2019 bij door de opruimkosten voor 50% te vergoeden. Dit 
is een hele stap maar grondeigenaren kunnen in veel gevallen nog met tientallen 
duizenden euro’s schade achter blijven.  
 
 

Vraag: 
Is het college met ons van mening dat de oorzaak van het dumpen van drugsafval de 
verantwoordelijkheid is van overheidshandhaving en dat de overheid er dus nog niet in 
slaagt dit te voorkomen? 
 
Antwoord:  
We zijn op dit moment bezig met een bewustwordingscampagne in de aanpak van 
drugs en andere ondermijnende activiteiten. Wij hebben twee avonden over 
georganiseerde criminaliteit georganiseerd in onze gemeente. We willen 
bewustwording creëren bij de inwoners van het buitengebied en mensen die mogelijk 
een schuur gaan verhuren. Hiernaast zijn we bezig met KVO (Keurmerk Veilig 
Ondernemen) buitengebied. Als het bewustzijn groter is, is de kans dan omwonenden 
iets melden groter en ook de kans dat er een dader gevonden wordt. 
 

Vraag:  
Vindt het college dat het opruimen van drugsafval dan ook een gedeelde 
verantwoordelijkheid is van overheden en dus ook van de gemeente Berkelland? 
 
Antwoord:  
In ons gebied zijn de afgelopen jaren geen dumpingen bekend van resten van 
drugsafval. Het dumpen van drugsafval is een landelijk probleem dat we landelijk 
moeten oplossen. Daarom voeren wij een lobby naar de politiek in Den Haag. 
 

Vraag: 
Is het college van plan om gedupeerden in de gemeente Berkelland financieel 
tegemoet te komen bij het opruimen van drugsafval en zo ja, op welke manier? 
 
Antwoord: 
Wij willen als gemeente niet zelf met een lokale regeling komen, want dat kan er zelfs 
toe leiden dat drugsafval juist in onze gemeente gedumpt gaat worden. Wettelijk 
gezien is het de verantwoordelijkheid van de grondeigenaar om deze dumpingen op te 
ruimen. 

 



 

2 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


